
XLVIII sesja Rady Osiedla Polanowice – Poświętne – Ligota  

02.06.2025, godz. 18:00 – 20:00,    

Uczestnicy: 

Lp Imię Nazwisko Funkcja Obecny 
TAK/NIE 

1 Marzenna Nowicka Członkini  Zarządu Osiedla TAK 

2 Stanisław Paszkowski Przewodniczący Zarządu Osiedla TAK 

3 Zofia Kawecka  TAK 

4 Jacek Solecki Sekretarz Zarządu Osiedla TAK 

5 Marta Michałowska-Tkocz  TAK 

6 Grażyna Gawrońska  NIE 

7 Katarzyna Mosur  TAK 

8 Joanna Konewecka-Małek Skarbniczka Zarządu Osiedla TAK 

9 Alicja Dudkowiak  TAK 

10 Paweł Zaleski  TAK 

11 Tomasz Sławiński  TAK 

12 Jan Nowicki Z-ca Przewodniczącego Zarządu Osiedla NIE 

13 Joanna Stańczyk Przewodnicząca Rady Osiedla TAK 

14 Emilia Stącel  TAK 

    

 Stanisław Górski Gość ws organizacji ruchu przy Kościele  

 Mikołaj Sinica Gość ws FO  

 

PROTOKÓŁ 

1. Protokół XLVII sesji RO PPL z 05.05.2025  został przesłany 05.05.2025, do dnia 02.06.2025 

nie zostały przesłane uwagi, w związku z tym zostaje przyjęty do dokumentacji z 

działalności Rady. 

2. Sprawy bieżące: 

1.Tematy  bieżące: 

- budowa I etapu Alei Północnej na odcinku przebiegającym przez Osiedle PPL – 

oczekiwanie na interpelację Radnej, w nawiązaniu do informacji uzyskanej od 

Wrocławskich Inwestycji, ZO w piśmie do DIT/WIM zwrócił się o udzielenie informacji 

publicznej – brak odpowiedzi 

- przeznaczenie budynku przy ulicy Żmigrodzkiej 225 na przedszkole – oczekiwanie na 

interpelację Radnej – przewodnicząca przekaże informacje do interpelacji 

- zagospodarowanie budynku świetlicy osiedlowej przy ulicy Kamieńskiego 256 i 

przejęcie budynku stolarni na potrzeby Osiedla – oczekiwanie na interpelację Radnej – 

przewodnicząca przekaże informacje do interpelacji, Osiedle otrzymało do Prezydenta 

odpowiedź pismo ws remontu budynku Świetlicy Osiedlowej na cele Centrum 

Aktywności Lokalnej, przesłane dw RO 

- temat strefy zamieszkania – ZO przesłał kolejne pismo ws bezpieczeństwa na ulicach 

Osiedla, w załączniku protokołu szablon indywidualnego wniosku o wyznaczenia miejsc 

postojowych w strefie zamieszkania 

- chodnik Białe Tygrysy - Rondo Obrońców Grodna – została wysłana prośba do DIT/WIM o 

udostępnienie treści porozumienie pomiędzy Gminą a Mesta Development – brak 

odpowiedzi 



- proponowany termin Festynu Osiedlowego 27.09.2025 

- informacja ze spotkania ws łączenia Osiedli przekazana przez Przewodniczącą RO 

- uzgodniono RO zorganizowanie 2 turnusów półkolonii z dopłatą 

- informacja p. Stanisława Górskiego o staraniach wspólnoty mieszkańców o 

udostępnienie parkingu ROD Raj wystosowana przez Radę Parafialną, propozycja 

organizacji tymczasowego parkingu na działce Skarbu Państwa, obręb Poświętne, numer 

arkusza mapy 16, numer działki 3/2, powierzchnia geometryczna działki [m2] 8413, 

Identyfikator działki026401_1.0058.AR_16.3/2, Zarząd Osiedle wesprze starania po 

przekazaniu kopii pisma wystosowanego przez Radę Parafialną do Urzędu Miasta 

- omówienie 3 propozycji do FO: kładka przez Mokrzycę, rozbudowa świetlicy 

osiedlowej, aplikacja sąsiedzka, zreferował p. Mikołaj Sinica 

- omówienie rankingu propozycji do FO wg załącznika: 

1. Zwiększenie bezpieczeństwa na ul. Milickiej (wg załącznika – 2 podwójne  lustra na 

skrzyżowaniu z Sulejowską i wyniesione przejścia dla pieszych Milicka/Rudawska, 

Milicka/Sulejowska ) 

2. Boisko wielofunkcyjne w Klinie Żmigrodzkim 

3. Kładka przez Mokrzycę łącząca Poświętne i Polanowice na przedłużeniu Stradomskiej 

4. Zagospodarowanie działki KOWR przy Poświęckiej 

 

3. Sprawy w trakcie 

- chodnik przy ulicy Polanowickiej do Ronda Obrońców Grodna – koncepcja projektowa 

chodnika do Białych Tygrysów uzgodniona ze ZDiUM, oczekiwanie na 2 brakujące 

uzgodnienia (Tauron i MPWiK), kompletny projekt z kosztorysem inwestorskim i złożenie 

wniosku o ZRiD  

- kynopark na osiedlu Polanowice – zadanie WBO /2023 jest na etapie uzgodnień i 

projektowania przez Zieleń miejską, Projektantka uzyskała decyzję lokalizacji celu 

publicznego, trwają prace projektowe 

- wniosek o przeznaczenie  działki 11/4 AM5 obręb Polanowice na cele sportowe, prośba 

o uczestnictwo w konsultacjach 

 

4. Podjęcie Uchwały NR XLVIII /78/25  w sprawie  zgłoszenia zadań Funduszu Osiedla na rok 

2025  

Za – 12 osób 

Przeciw – 0 osób 

Wstrzymało się – 0 osób 

Uchwała została podjęta/odrzucona w dniu 02.06.2025 

 

5. Następne spotkanie: 07.07.2025, godzina 18:00, miejsce - w siedzibie RO. 

 

Załączniki: 

1. Uchwała    NR XLVIII /78/25  z załącznikiem 

 


